
علیرضـــا بیرانونـــد باز هم با یک اظهارنظر عجیب و بدون تفکر جنجال ســـاز 
شد و توجه رسانه های داخلی و حتی خارجی را به خود جلب کرد. هنوز 24 
ساعت از اعلام رای کمیته وضعیت درمورد پرونده شکایتی باشگاه پرسپولیس 
ی با  از بیرانوند نگذشـــته بود که این دروازه بان بعد از عملکرد ضعیف در باز
فولاد در مقابل دوربین های تلویزیونی از پرداخت شیرینی به یکی از اعضای 
هیات مدیره برای اضافه شدن الحاقیه به قرارداد فصل گذشته اش خبر داد. 
ی  اظهارنظری کوتاه و البته جنجالی و خبرساز که خیلی زود در فضای مجاز
یادی را متوجه خودش کرد. باشـــگاه پرسپولیس هم  وایرال شـــده و توجهات ز
کنش  از طریق مسئول حقوقی خود بلافاصله به این اظهارنظر عجیب بیرو وا
نشان داده و متذکر شد نه تنها از این دروازه بان به خاطر تهمتی که زده شکایت 
خواهند کرد بلکه او باید ادعای پوچ خود را نیز ثابت کند. اما ماجرا به اینجا 
ی های رســـمی گزارش هایی را در  ختم نشـــد و از صبح روز گذشـــته خبرگزار
ی خروجی خود آوردند که حکایت از بودار  مورد صحبت های مطرح شده رو
بودن قضیه دارد. ماجرایی که قطعا به زودی واقعیت هایی از آن به بیرون درز 

خواهد کرد که حسابی خبرساز خواهد شد. 

  پیشنهادی که خواب را از بیرو گرفت
ماجرا از آنجا شـــروع شـــد که یک واســـطه نه چندان خوشـــنام در فوتبال ایران 
یـــت را برعهده می گیرد که علیرضا بیرانونـــد، مهدی ترابی، دانیال  ایـــن مامور
کتور  اســـماعیلی فر و مرتضی پورعلی گنجی را در تابســـتان از پرسپولیس به ترا
ی از ســـوی این  بیاورد. در این بین به ترابی و بیرو پیشـــنهاد یک میلیون دلار
یکنان بخشـــی از ایـــن پول را هم  واســـطه می شـــود. بمانـــد که یکـــی از این باز
می گیرد تا در تابستان چاره ای جز این انتقال نداشته باشد. اما در بین نفرات 
نامبرده فقط بیرو بوده که تحت قرارداد باشـــگاه پرســـپولیس بود و حق هیچ 
کره ای با تیمی نداشت. به این خاطر او باید به دنبال راهی برای جدایی  مذا
ی  که پیشـــنهاد یک میلیون دلار از پرســـپولیس در تابســـتان می گشـــت؛ چرا
حسابی خواب را از چشمان این دروازه بان گرفته بود. گویا یک واسطه از طریق 
یکی از مســـئولان باشگاه پرســـپولیس امیدوار می شود که بتواند یک الحاقیه 
به قرارداد بیرو اضافه کند. حالا در ازای اضافه شـــدن این الحاقیه این وســـط 
چه چیزی بین طرفین رد و  بدل شـــده اســـت یا قول آن داده شـــده را مســـئولان 
مربوطه باید پیگیری کنند. اما به هر شـــکلی که بود این الحاقیه بدون اینکه 
در هیات مدیره باشـــگاه پرســـپولیس مطرح شـــود با نظر مدیرعامل و یکی از 
اعضای ســـابق هیات مدیره پرســـپولیس به قرارداد گلر آن زمان قرمزها اضافه 
گر الحاقیه به قرارداد  یش اخیرا مدعی شده بود که ا گرچه رضا درو می شود. ا

بیرو اضافه نمی شد او گچ دستش را باز نمی کرد. 

  بیرو ابتدا زیر بار الحاقیه نرفت!
»فرهیختگان« اولین رســـانه ای بود که خبر از اضافه شـــدن بندی در قرارداد 

یخ 27 فروردین ماه داد. در این میان مسئولان باشگاه پرسپولیس  بیرو در تار
ابتدا زیر بار این مسئله نرفتند و از این رو یکی از مسئولان این باشگاه از بیرو 
خواست در یک مصاحبه ویدئویی اضافه شدن بند یا الحاقیه در قراردادش را 
گر قرار بر جدایی باشد باید همه چیز بی سروصدا  به طور کل تکذیب کند و ا
ی رفت ایران و ازبکســـتان  اتفاق بیفتد. اتفاقی که رخ داد و بیرو در پایان باز
)23 خردادماه( بود که در میکسدزون ورزشگاه آزادی در مقابل دوربین های 
تلویزیونی مدعی شـــد هیچ بندی در قراردادش نیســـت که بخواهد به وسیله 
آن از پرسپولیس جدا شود. جالب اینکه هفت روز بعد از این اظهارنظر و در 
یخ 30 خردادماه بیرو قراردادش را با وجود اینکه مطالبات خود را از باشگاه  تار
یافت کرده بود، با این باشگاه فسخ کرد. اولین بار نبود که بیرو  پرسپولیس در
حتی اظهارنظر خود را که فیلمش موجود بوده و هست را گردن نمی گرفت و 
با این فسخ دومش او دیگر به طور کامل محبوبیتش بین هواداران پرسپولیس 

یخ فوتبال ایران شد.  یکن تار را از دست داد و تبدیل به گردن نگیرترین باز

  آقای گردن نگیر حالا هم صحبت هایش را رد می کند!
کمیتـــه انضباطـــی فدراســـیون فوتبـــال یکشـــنبه شـــب و بلافاصلـــه بعـــد از 
گر حرفی  صحبت هـــای عجیـــب علیرضا بیرانوند او را احضار کـــرد تا بلکه ا
دارد بشـــنوند و بابت ادعایش نیز پاســـخگو باشـــد. جالب اینکه بیرو بعد از 
مشورت با وکیلش تصمیم می گیرد این بار هم صحبت هایش را گردن نگیرد. 
در واقع او مدعی شـــده که در صحبت هایش اســـمی از پرســـپولیس نبرده و 
به صورت کلی حرف زده اســـت. او فعلا باید در کمیته انضباطی فدراســـیون 

ی های مهمی در  فوتبال حضور یابد اما چون تیم ملی باز
ی گفته اند که می تواند بعد از فیفادی در  پیش دارد به و
کمیتـــه انضباطی حضـــور پیدا کند. به نظر می آید بیرو 
برای اینکه متهم به رشوه دادن نشود حرف های یکشنبه 

شبش را به طور کامل گردن نگیرد و این توصیه ای است 
که وکیلش به او کرده است. 

  پرسپولیس پیگیر طلبش از بیرو 
کتـــور و فولاد اظهارنامـــه ای را تنظیم و برای  ی ترا باشـــگاه پرســـپولیس روز بـــاز
علیرضـــا بیرانونـــد فرســـتاد. در ایـــن اظهارنامه این باشـــگاه بر ســـر دو قرارداد 
خواهان طلبش از این دروازه بان شـــده بود. طلب اول این باشـــگاه مربوط به 
قرارداد چند ســـال پیش علیرضا بیرانوند با شـــرکت البســـه ورزشـــی پوما بوده 
که باید بیرو 30 درصد از این قرارداد اسپانســـری اش را به باشـــگاه پرســـپولیس 
می داده اما کوتاهی کرده اســـت. ســـهم پرســـپولیس از این قرارداد اسپانسری 
70 هزار دلار بوده و حالا این باشـــگاه بعد از چند ســـال دنبال این پول اســـت. 
اظهارنامه بعدی باشگاه پرسپولیس علیه بیرو درمورد عدم پوشیدن پیراهن 
ی آن درج شـــده بود، اســـت. او دو بار  یکن که نام اسپانســـر باشـــگاه رو این باز
یده بود و حالا پرسپولیس مبلغ 920 میلیون او را جریمه  از این کار امتناع ورز
کید  کرده است. در اظهارنامه ای که باشگاه پرسپولیس برای بیرو فرستاده تا
شـــده اســـت که ظرف 48 ســـاعت ) تا فردا( این مبالغ را پرداخت کند در غیر 
ی  این صورت از او شکایت قضایی خواهند کرد. گویا این اظهارنامه با دلخور
شـــدید این دروازه بان همراه شـــده و همان موقع برخی از مســـئولان باشـــگاه 

گری خواهد کرد.  سابقش را تهدید می کند که افشا

  منظور بیرو هیات مدیره نبوده است
واقعیت امر این اســـت که بیرو بعد از بازی تراکتور و فولاد قصدش این نبوده 
که پای هیات مدیره باشـــگاه ســـابقش را وسط بکشد و این تصور را داشته که 
فرد مورد نظرش در هیات مدیره باشگاه پرسپولیس مسئولیت دارد. این فرد اما 
سمتی در هیات مدیره ندارد و بیرو در حقیقت برای اضافه شدن الحاقیه به 
قراردادش با این فرد قول و قرار گذاشته بود. در شرایط فعلی هم با وی به مشکل 
خورده و گویا در این بین بیرو به یک سری از قول هایش به فرد مذکور نیز عمل 
نکرده است. به هر جهت حضور بیرو و درویش در کمیته انضباطی 
خیلی از مســـائل را درمورد اضافه شـــدن الحاقیه جنجالی به 

قرارداد فصل پیش این دروازه بان مشخص خواهد کرد.

حاشـــیه و کاراته دو واژه ای اند که به نظر می رســـد پیوند تنگاتنگی با یکدیگر در 
ســـالیان اخیر داشـــته اند. کاراته ای که به واســـطه حضور در المپیک 2020 توکیو 
در چندســـال منتهـــی بـــه این رویداد بهترین ســـال های تاریخ خـــود را به لحاظ 
نتیجه گیری پشت سر گذاشت و سرانجام در توکیو با کسب مدال طلای سجاد 
گنج زاده به جمع پنج رشته مدال آور ورزش کشورمان در این رویداد اضافه شد. با 
پایان المپیک توکیو فصل جدید کاراته در دوران مدیریت سیدحسن طباطبایی 
شروع شد و برخلاف سالیان ابتدایی حضور او در فدراسیون دیگر خبری از توجه 
به تیم های ملی و اعزام به رویدادهای مختلف نبود که نتیجه آن نیز ناکامی پشت 
ناکامی در رقابت های مختلف و حاشیه پشت حاشیه بود. آخرین حاشیه برای 
کاراته ایران در اواخر هفته گذشته ایجاد شد. جایی که ستاره موسوی، سرمربی 
تیم امید دختران و ریحانه نصیری، کمک مربی تیم های نوجوانان و جوانان در 
حضور ملی پوشان و کادرفنی تیم های مختلف ملی در رده های پایه با یکدیگر 
درگیر شدند و کار حتی به کتک کاری فیزیکی کشیده شد. اینکه چه موضوعی 
آنچنان برای این دو مربی ایجاد حساسیت کرده بود که برخلاف عرف رایج به 
درگیری فیزیکی پرداختند، موضوع این گزارش نیســـت و بهتر اســـت نهادهای 
تصمیم گیرنـــده در ایـــن خصوص ورود کنند، اما فعل درگیـــری به خودی خود از 

سوی مربیان تیم ملی یک رشته حداقل نیازمند برخورد است. 
بااین حـــال ایـــن اتفاقی عجیب و به شـــدت ناراحت کننده تیم هـــای ملی را در 
آســـتانه حضور در مســـابقات قهرمانی نوجوانان، جوانان و امیدهای جهان در 
ایتالیا با چالشی بسیار اساسی مواجه کرده است. در ابتدای این اتفاق این دو 
مربی با درخواست دبیر و نایب رئیس فدراسیون کاراته اردوی تیم های ملی را ترک 
کردند و این تصور ایجاد شد که با توجه به ابعاد اخلاقی این اتفاق این مربیان از 
تیم های ملی اخراج و با محرومیت مواجه خواهند شد. موضوعی که روز شنبه و 
با مصاحبه های عجیب وغریب حسن طباطبایی، رئیس فدراسیون کاراته رنگ 
باخت و بار دیگر در مدیریت فدراسیون این رشته شاهد مماشات و نادیده گرفتن 
برخورد با مسائل اخلاقی بودیم. رئیس فدراسیون کاراته در توجیه این اتفاق مدعی 
شد درگیری این دو مربی خارج از اردو بوده است و دلیلی برای اخراج آنها وجود 
ندارد. صحبت های بسیار عجیبی که سوالات بسیاری را برای جامعه کاراته و 
ورزش کشور ایجاد کرد که فدراسیون تنها درصورتی که درگیری در داخل محیط 
تاتامی باشد با متخلفان برخورد خواهد کرد؟ صحبت هایی که حتی کار را به 
ساختن جوک هایی برای علاقه مندان کاراته در فضای مجازی فراهم ساخت تا 
با زبان طنز از رئیس فدراسیون درخواست کرده مقرراتی تدوین کند که آنها بدانند 
در چه صورتی پس از برخورد فیزیکی دچار محرومیت خواهند شد!  از طرفی پس 
از این واکنش ها بسیاری از مسئولان این فدراسیون در فضای غیررسمی مدعی 
شدند رئیس فدراسیون کاراته با این صحبت ها قصد تلطیف و آرام کردن فضا 
را داشته است، اما به هیچ عنوان قصد اعزام آنها را ندارد. اتفاقی که امروز با اعزام 
گروه به گروه تیم های پایه به طورکلی رنگ باخت و ستاره موسوی به ایتالیا اعزام 

شد و این احتمال وجود دارد که نصیری نیز همراه با گروه های بعدی اعزام شود. 

  اتفاقات مسبوق به سابقه
اتفاق بســـیار عجیبی که بار دیگر نشـــان داد که فدراسیون کاراته به هیچ عنوان 
توانایـــی برخـــورد با مشـــکلات و مســـائل فرهنگـــی و اخلاقی را نـــدارد و هربار به 
نحوی با تصمیمات خود روی این موضوع مهر تأیید می زند. فدراسیونی که در 
گذشته بارها در مسابقات انتخابی خود شاهد درگیری و بی احترامی بازیکنان 
بـــه فدراســـیون و کادرفنی بود، اما هیچ وقت جســـارت برخورد بـــا این موضوع را 
نداشت. از طرفی یکی از مربیان دخیل در درگیری اخیر نیز پیش از این نشان 
داده بود که هنگام عصبانیت کنترلی بر رفتار خود ندارد و سال گذشته نیز کفش 
خود را به سمت یکی دیگر از مربیان کشورمان در مسابقات آزاد کاراته فرانسه در 
شهر مارسی پرتاب کرده است و ازقضا فدراسیون در آن مقطع نیز هیچ واکنشی 

به این موضوع نداشت. 
از همه این اتفاقات مهم تر انتخاب سرمربی یکی از تیم های اعزامی در بخش 
مردان به مسابقات رده های پایه است. مربی ای که سال ها در فضای مجازی به 
شخص رئیس فدراسیون، سرمربیان تیم های ملی و فدراسیون کاراته با ادبیات 
سخیف و همراه با توهین بی احترامی کرد و نه تنها با محرومیتی از فعالیت در 
کاراته مواجه نشد، بلکه از سوی رئیس فدراسیون نیز به عنوان سرمربی انتخاب 
شـــد. همه این اتفاقات به خوبی نشـــان می دهد در کاراته کمترین موضوع مورد 

اهمیت اخلاق و مسائل اخلاقی است و هیچ  توجهی به این موضوع نخواهد 
ک تر می شود که این مربیان در رده های پایه سرمربی  شد. داستان از جایی دردنا
و مربی تیم ملی اند و بسیاری از خانواده ها، فرزندان و آینده سازان ورزش کشور 
را به امید آینده درخشان زیرنظر این مربیان قرار داده اند. طبیعتا با این اتفاقات 
نمی توان در آینده توقعی از این نوجوانان و جوانان داشـــت که علاوه بر توانایی 
فنی از لحاظ اخلاقی نیز در ســـطح بالایی قرار داشـــته باشند؛ چراکه الگوهای 

آنها به عنوان مربی بارها مرتکب بدترین رفتارها شدند. 
همه این موضوعات درحالی است که در هفته های اخیر بحث ابطال انتخابات 
فدراسیون کاراته از سوی مراجع قانونی مطرح شود، اما پس  از آن هیچ واکنشی 
را از سوی وزارت ورزش و جوانان در این خصوص شاهد نبودیم. موضوعی که 
مشـــخص نیســـت آیا در حال حاضر رئیس فدراسیون به صورت قانونی درحال 
اداره این رشـــته اســـت یا باید مجددا به دلیل شکایت یکی از کاندیداها فرآیند 

ثبت نام و انتخابات مجدد این رشته ورزشی مهیا شود. 
با همه این تفاصیل و حالا که به نظر عزم جدی از سوی مسئولان فدراسیون کاراته 
برای برخورد با موضوعات اخلاقی در این فدراسیون دیده نمی شود، باید دید چه 
واکنشـــی از ســـوی وزیر ورزش به عنوان مسئول اول ورزش کشور شاهد خواهیم 
بود. طبیعتا با توجه به تکرار شدن این موضوعات در فدراسیون باید زنگ خطر 
از ســـوی کاراته برای وزارت ورزش و جوانان نیز به صدا درآمده باشـــد. کاراته ای 
که در ســـالیان اخیـــر به خاطر مدیریت 
منفعلانـــه و عـــدم توجه به تیم های 
ملی درحال تجربه نتایج ضعیف و 
دور از انتظار است و حالا علاوه بر 
نتیجه گیری به نظر می رسد میدان 
توجـــه بـــه مســـائل اخلاقـــی را نیز با 

شکست ترک کرده است.

حرف های جنجالی بیرانوند درباره کدام مسئول باشگاه سابقش بود؟ 

ادعای جدید آقای گردن نگیر: 
حرفی درمورد پرسپولیس نزدم!

سریال حاشیه های فدراسیون تمامی ندارد

پس از بعد فنی، کاراته در بحث اخلاقی نیز بازنده شد
زنگ خطر کاراته برای وزارت ورزش به صدا درآمد 
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حمیدرضا اسکندری
خبرنگار گروه ورزش

رئیس فدراسیون جزئیات برگزاری دومین دوره 
المپیاد آمادگی جسمانی و تندرستی را تشریح کرد

 گواری: نسبت به سال گذشته
بیش از ۱۰۰ درصد رشد داریم

احمد گواری، رئیس فدراسیون آمادگی جسمانی و تندرستی در نشست 
خبری خود ضمن تشریح جزئیات برگزاری دومین دوره المپیاد سراسری 
آمادگی جســـمانی و تندرســـتی، اهم برنامه های این فدراســـیون تا پایان 
سال جاری را تشریح و اعلام کرد: »برگزاری اولین دوره المپیاد ساحلی 
و همچنین برگزاری لیگ آمادگی جسمانی طی 4 مرحله در دستورکار 
قرار دارد.«  وی با بیان اینکه عوارض و بیماری های ناشی از کم تحرکی 
... که بین  مثل بیماری های قلبی- عروقی، چاقی، درد عضلات، دیابت و
مردم شایع شده و متاسفانه درصد بالایی از جوانان و کودکان هم به آن 
دچار شده اند، مشکلات زیادی از جمله مشکلات هزینه درمان هم به 
وجود آورده است، تصریح کرد: »بر این اساس سالانه 4۵ هزار میلیارد تومان 
هزینه درمان به بار آمده است که درمان قطعی هم نیست و فدراسیون 
آمادگی جســـمانی و تندرســـتی یکی از فدراسیون هایی است که ادعا و 
اعتقاد دارد  می تواند در سلامت و تندرستی آحاد مردم نقش داشته باشد.« 
گواری در مورد برگزاری دومین دوره المپیاد سراسری آمادگی جسمانی و 
تندرستی و تفاوت آن با اولین دوره این المپیاد، اعلام کرد: »رشته های 
زیرمجموعه فدراسیون ما خیلی همگن نیستند اما تلاش کرده ایم این 
جمعیت پراکنده را انســـجام ببخشـــیم. ســـال گذشته با توجه به شروع 
فعالیت فدراســـیون حس کردیم شـــاید تعداد زیادی شرکت نکنند؛ به 
همیـــن دلیـــل پیش بینـــی ما ۵00 نفر بـــود اما حدود 800 نفـــر در روزهای 
آخر شـــرکت کردند و توانســـتیم رشـــته هایمان را معرفی کنیم. امسال با 
برنامه ریزی قبلی در ۵ رشـــته مردان و 7 رشـــته زنان و با عوامل اجرایی 
حدود 2 هزار نفر جمعیت خواهیم داشـــت و نســـبت به سال گذشته، 

بیش از ۱00 درصد رشد داریم.« 
گواری با اعلام اینکه از 2۱ تا 23 مهرماه ســـال جاری آقایان در ۵ رشـــته 
آمادگـــی جســـمانی، ایروبیک، کلیســـتنیکس و ورزش هـــای خیابانی، 
کتل بل و فانکشنال فیتنس به رقابت خواهند پرداخت، گفت: »بانوان 
نیز از 24 تا 2۶ مهرماه سال جاری در 7 رشته آمادگی جسمانی، ایروبیک، 
کلیستنیکس و ورزش های خیابانی، کتل بل، فانکشنال فیتنس، فیوژن 
فیتنـــس و دوچرخه ثابت )اســـپینینگ( به رقابـــت می پردازند و محل 

برگزاری این مسابقات رامسر است.« 
وی با اشاره به اینکه هر ورزشکاری علاوه بر دانش و مهارت های رشته 
خود  نیازمند داشـــتن آمادگی جســـمانی مطلوب است، عنوان کرد: »با 
دو فدراسیون کبدی و هندبال مکاتبه داشته ایم و قرار است به صورت 
پایلوت در راستای مربیان خاص آمادگی جسمانی این رشته ها، همکاری 
کنیـــم. مربیـــان ما براســـاس دانش روز ســـرفصل های لازم بـــرای برگزاری 
کلاس هـــای مربیگـــری را آمـــاده کرده اند و امیـــدوارم بتوانیم کلاس های 

بیشتری برگزار کنیم.« 
گواری به استقبال بیشتر بانوان نسبت به مردان از رشته های فدراسیون 
آمادگی جســـمانی و تندرســـتی اشـــاره و بیان کرد: »70 درصد جمعیت 
آماری ما بانوانند و تلاش ما این است که مشارکت مردان را بیشتر کنیم. 
قشر خاصی مد نظر ما نیست و با توجه به اینکه جمعیت کشور ما رو به 
سالمندی است اگر فکری به حال آن نکنیم این مسئله به یک معضل 

تبدیل می شود.« 
در این نشســـت، پایگاه اطلاع رســـانی فدراســـیون آمادگی جســـمانی و 
تندرستی به آدرس WWW.IRANPFFW.IR با حضور اصحاب رسانه 
و رئیس فدراسیون رونمایی شد تا علاقه مندان و جامعه مخاطب بتوانند 
، رویدادها، اطلاعیه ها و  به بهترین شکل ممکن در جریان آخرین اخبار
آشنایی با رشته های زیرمجموعه فدراسیون به صورت مکتوب، دیداری 

و شنیداری قرار گیرند. 

بازگشت پرسپولیس به ورزشگاه تختی برای تمرین!

خواسته گاریدو اجرا می شود
یکی از خواسته های مهم خوان گاریدو از باشگاه پرسپولیس پیدا کردن 
یک زمین تمرین مناسب برای تیمش بوده است. از این جهت که زمین 
چمن ورزشگاه شهید کاظمی تا حد زیادی کیفیت خود را از دست داده 
و گاریدو زمینی را خواســـته که بتواند حداقل در هفته یک یا دو بار در 
آنجا بتوانند کار تاکتیکی انجام دهند. مسئولان باشگاه پرسپولیس در 
کام مانده اند و از این رو از محمد آخوندی،  پیدا کردن زمین مناسب نا
عضو هیئت مدیره این باشگاه که در شورای شهر تهران هم هست کمک 
خواسته اند. گویا آخوندی در حال رایزنی است تا بتواند ورزشگاه تختی 
را برای سرخپوشان اجاره کند. زمینی که پرسپولیس بازی اخیر خود با 
چادرملـــو را در آنجـــا انجـــام داد و بازیکنان این تیم از کیفیت چمنش 
رضایت چندانی نداشتند. مدیریت ورزشگاه تختی و اداره کل ورزش 
استان تهران به دنبال اینند که پرسپولیس و استقلال بازی های خانگی 
خود را در لیگ برتر در این ورزشگاه برگزار کنند اما اگر این قضیه منتفی 
شود آن وقت با برگزاری تمرینات پرسپولیس در این زمین موافقت خواهد 
شد. در این مورد باشگاه پرسپولیس باید زودتر اقدام کند؛ چراکه گاریدو 
در همین تعطیلات فیفادی خواستار پیدا کردن زمین چمن شده است. 

جلسات هیئت مدیره پرسپولیس صبحگاهی شد

ادعای بیرانوند پیگیری می شود
هیئت مدیره باشگاه پرسپولیس ساعت 7 بامداد روز گذشته تشکیل 
ی این  جلســـه داد کـــه در نـــوع خـــودش جالب توجه بود. البتـــه برگزار
نشســـت در بامداد هیچ ارتباطی بـــا صحبت های عجیب علیرضا 
بیرانوند در مورد اعضای سابق هیئت مدیره باشگاه سابقش نداشت؛ 
ی  که محمد آخوندی به عنوان رئیس هیئت مدیره خواستار برگزار چرا
جلسات در ساعت 7 صبح هر دوشنبه شده است. این موضوع در 
گفته  هیئت مدیره پرسپولیس مصوبه شده و ادامه دار خواهد بود. نا
نماند در جلسه اخیر هیئت مدیره باشگاه پرسپولیس بر این موضوع 
کید شـــد که صحت و ســـقم ادعای علیرضا بیرانوند به طور جدی  تا
پیگیری شود و در کنار آن نیز از این دروازه بان ملی پوش شکایت شود. 

شانس پایین باقری برای بازگشت به جمع قرمزها

تلاش برای بازگرداندن خانبان
همان طور که پیش از این خبر داده بودیم علی رغم تلاش هایی که برای 
بازگشـــت کریم باقری از ســـوی برخی از اعضای هیئت مدیره باشـــگاه 
پرسپولیس شد این امر تا حد زیادی منتفی است. گویا مدیریت باشگاه 
پرسپولیس مدعی شده که مشکلاتی در این زمینه وجود دارد و از همه 
مهم تر اینکه گاریدو کادرش تکمیل است و نیازی به دستیار جدید ندارد. 
در این رابطه رضا درویش در چند ماه پیش هم در صحبت با خبرنگاران 
صراحتا گفته بود که با بودن سیدجلال حسینی در کادرفنی پرسپولیس 
دیگر نیازی به مربی ایرانی دیگری نیست. در این بین درویش و پیروانی 
در تلاش بودند تا زمینه بازگشت مهرداد خانبان به کادرفنی سرخپوشان را 

فراهم کنند که گاریدو با این مسئله همچنان مخالف است.

اخبار کوتاه
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